

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 180 van de vergadering van 13.11.2024 – Witte Molen – Sint-Niklaas - (aanvang 19u30 – einde 22u45)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELLS – Georges ROBBE – Stijn VERSTICHEL - Roger VAN de VYVER en Marc VAN RYSSEL (PGA)
Kris FELLS (BO)

Verontschuldigd : Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

1. VERSLAG 179 van 02/10 : Geen opmerkingen en goedgekeurd

2. OVERZICHT MAILS vanaf 02/10/2024 : Kennis genomen.

3. VERSLAG ANKERPUNT CLUBS :

Stijn geeft toelichting bij :

- * Vraag van Koen Umans over de berekening van kosten officials in TD
- * Last minute vragen voor oefenwedstrijden in TD
- * Wouter Van Hoorne : wie kan wat lezen van de verslagen in RefAssist
- * Aanpassingen in RefAssist en synchronisatie met SBO
- * Afspraken tussen BNXT en BB over BvB HH
- * Communicatie omtrent maximaal geluidsniveai in een sporthal
- * Ondermaatse beschikbaarheden refs in weekend 3/11 en oproep extra aanbod
- * Discussie omtrent kosten video-analyse + vraag voor inclusie mentorship L1/TDM2

4. CLUBOVERLEG 10/12

De clubs kregen vandaag de uitnodiging met volgende agendapunten :

- CD 201
- Jeugdfonds
- Communicatie met clubs

Peter, Roger en Stijn gaan in overleg elk één onderwerp uitwerken.

Ook zal nog een oproep voor kandidaat afgevaardigden gedaan worden.

5. UITBREIDING GROEP

Peter stelde aan Koen Umans hieromtrent een vraag, die nog niet beantwoord werd.

Wij hebben tot op heden herhaalde pogingen, zowel persoonlijk als algemeen, gedaan om onze groep te versterken.

Die hadden tot nu toe geen succes.

6. VERSLAGEN COMITES en WERKGROEPEN

A. WETCOM

Op initiatief van Roger had op 20/10 een eerste vergadering plaats, waarin Alexander Verschave als voorzitter en Roger als secretaris werden verkozen.

Het is de bedoeling om tot een constructieve samenwerking te komen en als takenpakket de stroomlijning van het IR en het bestuderen van nieuwe teksten op te nemen.

Een overleg met het BO wordt gevraagd.

B. FINCOM

Kris brengt een positief verslag over een bijeenkomst die bij het analyseren van het budget vragen had over voornamelijk ICT, personeel en BNT's

C. CD 201

Roger en Kris informeerden de vergadering over goede vorderingen met betrekking tot :

- Vaststelling van clubbijdragen
- Stimuleren van clubs om een ref ambassadeur te recruteren en de bonus die de club hiervoor ontvangt
- Aanlevering van officials door en vergoeding voor de clubs
- Aparte waardering voor comitéleden
- Plafond voor verworven subsidie



PGA-OVL/13-11-24/2

D. CLUBONDERSTEUNING

Stijn licht het volgende toe :

- Definiëring van de rol van clubondersteuner, aanspreekpunt en afgevaardigden
- Keuzemenu's implementeren bij telefoongesprekken met de administratie van Basketbal Vlaanderen
- Ontwerpen van een contactformulier op de website
- Uitwerken van nog meer FAQ's op de website

E. JEUGDFONDS

Peter vertelt ons hierover meer :

- Lidgelden voor spelende leden verhogen
 - Herzien puntensysteem voor leeftijdsgroepen
 - Opleidingsvergoeding tot en met 21 jaar
- Over de principes is er overeenstemming, over bedragen moet er nog een consensus komen.

7. INFO

Kris geeft toelichting bij twee items die in Basket Belgium aan bod kwamen :

- De organisatie binnen TDW
- Dossier 3X3 waarin in 2025 een uitspraak verwacht wordt

8. VARIA

- Mail Bavi Gent werd beantwoord door Peter
- Roger heeft vraagtekens bij de organisatie van de competities tweede ronde U12 en U14 in Oost-Vlaanderen

VOLGENDE VERGADERING : dinsdag 13 december om 19u30 in Sint-Niklaas (Witte Molen)